
«La gent ha de conf iar en la gesti� honesta«

L'enginyer Josep Soler.<br/>

JESòS BADENES | SALT

L'actual regidor Josep Soler encap�ala per primera vegada la llista

d'Esquerra Republicana a Salt. �s enginyer t�cnic industrial, t� 62

anys, est� casat i t� dos f ills i un net.

Quina valoraci� fa dels darrers quatre anys a Salt?

M'agrada fer autocr�tica i no ens posaria un 10, per� crec que ha

estat positiu. Era un govern de pacte i l'acci� del govern s'ha basat

en l'honestedat i la lleialtat. I s'han fet moltes coses. Altres s'han

quedat per fer per la crisi i la manca de recursos que suposava.

Quina valoraci� fa del paper d'ERC al govern?

Tamb� ha estat positiu. Hi ha hagut difer�ncies amb el tema

identitari, per� no afecta ala pol�tica municipal, ni ha estat un

inconvenient.

Qu� �s el m�s destacat del seu programa?

S�n unes eleccions at�piques. Normalment es proposen grans

obres o grans serveis.  Ara per� ja no hi ha tants recursos

econ�mics i el que s'ha intentar explicar a la gent �s la conf ian�a en la gesti� ef ica� i honesta dels pocs

recursos que n'hi haur�. No vol dir que no es facin infraestructures, si no que les que es facin tinguin rerefons

social. Tamb� �s impor tant deixar clar que ens centrarem en exigir els drets, i els deures a tothom. Que la gent

tingui clar que t� uns deures.

Hi ha hagut molta mobilitzaci� ciutadana i molt discursos contra la immigraci�. Tindr� repercussi�?

Podria ser. Aquest discurs populista agrada a alguna gent. Per� �s demag�gia pura i ning� pot agafar als

immigrants i apar tar-los. El problema �s la pobresa.

Quines expectatives electorals t� ara?

Hist�ricament ens hem mantigut amb 2 regidors. Crec que podem optar a un tercer o mantenir-nos.

Es veu al govern?

ERC sempre ha donat supor t al grup que tenia m�s vots per responsabilitat. Per� podriem no ser-hi..

I a l'oposici�?

Si cal ser-hi, hi serem.
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